

Amazing 日本
JAPAN 本

6D4N

大阪 / 合掌村 / 立山黒部【雪の大谷】

OSAKA / SHIRAKAWA-GO / TATEYAMA KUROBE ALPINE

Tour Code: JDL-8

 **Golden**[®]
Destinations



Japan
日本



Tateyama Kurobe Alpine
立山黒部【雪の大谷】

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考



Experience Japanese Tea Ceremony
茶道体验



Kenroku-En
金泽兼六园



Heian Shrine
平安神宮

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ OSAKA
(MOB)

**D2 ARRIVE 🚗 OSAKA
🚗 TAKAYAMA**
(-/L/D)

- ☑️ Shinsaibashisuji
- ☑️ Osaka Castle (Exterior view)

**D3 TAKAYAMA 🚗
SHIRAKAWA-GO 🚗
MATSUMOTO**
(B/L/D)

- ☑️ Takayama Old Town
- ☑️ Shirakawa-Go Village
(UNESCO World Heritage)
- ☑️ Myozenji Temple Museum

**D4 MATSUMOTO 🚗
TATEYAMA KUROBE
ALPINE 🚗 KANAZAWA**
(B/L/D)

- ☑️ Tateyama Kurobe Alpine Route
(Travel with 6 Different Public Transports)

**D5 KANAZAWA 🚗 KYOTO
🚗 OSAKA**
(B/L/D)

- ☑️ Kenroku-En
- ☑️ Kinkaku-ji
- ☑️ Experience Japanese Tea Ceremony
- ☑️ Heian Shrine

D6 OSAKA ✈️ DEPARTURE
(MOB)



✓ 3 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Unagi Set
- ★ Hida Beef Set
- ★ Ramen Set
- ★ Japanese Onsen Dinner Set
- ★ Japanese Soba Set
- ★ BBQ Set



TOURIST ATTRACTIONS:

KYOTO

- ◆ **Kinkaku** - A famous Zen temple with a history spanning hundreds of years, Kinkaku-ji Temple is better known today as Kinkaku-ji, a name derived from the famous Golden Pavilion (Sariden), the temple's centerpiece. This three-story pavilion, covered in gold leaf, is one of the most famous and recognizable of all Kyoto's historic buildings. A UNESCO World Heritage Site, the temple is considered a must-see for visitors to this verdant ancient city.
- ◆ **Heian Shrine** - Heian Shrine is a relatively new shrine, built in 1895 to commemorate the 1,100th anniversary of Kyoto, the capital of Japan until 1868. There is a large torii gate at the entrance of Heian Shrine. It is more than 24 meters high and spans an 18-meter-wide road. It is one of the largest torii gates in Japan. The vast gravel courtyard of Heian Shrine offers a panoramic view of the main shrine, a miniature version of the imperial palace during the Heian period (794-1185). The shrine's traditional red pillars and green tiles make it particularly eye-catching.

SHIRAKAWA-GO

- ◆ **Shirakawa-Go Village** - the Historic Villages of Shirakawa-gō are one of Japan's UNESCO World Heritage Sites. These villages are well known for their houses constructed in the architectural style known as gashō-zukuri. The Gasshō-zukuri, "prayer-hands construction" style is characterized by a thatched and steeply slanting roof resembling two hands joined in prayer. The design is exceptionally strong and, in combination with the unique properties of the thatching, allow the houses to withstand and shed the weight of the region's heavy snowfalls in winter.

TAKAYAMA

- ◆ **Takayama Old Town** - Alpine Streets retaining the traditional Japanese style, walking in the Edo period in Japan among the primary building ancient taste, elegant and quiet atmosphere, showing the traditional beauty of Japanese culture, the alpine region's most popular tourist attractions.

KANAZAWA

- ◆ **Kenroku-En** - one of the three most beautiful gardens in Japan. Means a garden combining the six attributes of a perfect garden. As a strolling-style landscape garden, it incorporates fancy designs in every corner, achieving peerless scenery in each season.

TATEYAMA KUROBE ALPINE

- ◆ **Tateyama Kurobe Alpine Route** - a famous mountain sightseeing route between Tateyama, Toyama and Ōmachi, Nagano, Japan. The route is just 37 km in length, but the vertical interval is as large as 1,975m. It uses 6 different public transports with 5 different modes, namely funicular, bus, trolleybus, aerial tramway, and walking. Take cable car from Tateyama Station to Bijodaira enjoy the Beautiful Woman Cedar viewing. Then highland bus to Murodo, and take tunnel trolley bus, you can enjoy the snow corridor. Then continue to journey by trolley bus to Daikanbo. Then take ropeway to Kurobedaira station. You can see the highest arch dam in Japan which about 1500m.

HOTEL OR SIMILAR (4NIGHTS)

- ✓ Hida Plaza Onsen Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Azumi no Yu Onyado Nono Matsumoto or similar class x 1 Night
- ✓ Hotel Mystays Premier Kanazawa or similar class x 1 Night
- ✓ Odysis Suites Hotel Osaka or similar class x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Takayama Old Town
高山古街



Osaka Castle Park
大阪城公园



*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

Unagi Set
鳗鱼定食

精简行程

第一天 启程 ✈️ 大阪 (机上用餐)

第二天 抵达大阪 🚗 高山 (-/午/晚)

- ☑️ 心斋桥
- ☑️ 大阪城 (外观)

第三天 高山 🚗 白川乡 🚗 松本 (早/午/晚)

- ☑️ 高山古街
- ☑️ 白川乡合掌村 (世界遗产)
- ☑️ 明善寺

第四天 松本 🚗 立山黑部 🚗 金泽 (早/午/晚)

- ☑️ 立山黑部【雪の大谷】
(六种不同交通工具)

第五天 金泽 🚗 京都 🚗 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 金泽兼六园
- ☑️ 金阁寺
- ☑️ 茶道体验
- ☑️ 平安神宫

第六天 大阪 ✈️ 回程 (机上用餐)



✓ 3早餐 / 4午餐 / 4晚餐

风味餐：

- ★ 鳗鱼定食
- ★ 温泉酒店料理
- ★ 飞驒牛套餐
- ★ 日式荞麦面定食
- ★ 拉面套餐
- ★ 日式烤肉料理

观光景点：

京都

- ◆ **金阁寺** - 鹿苑寺是一座拥有数百年历史的著名禅寺，如今其“金阁寺”的称呼更广为人知，此名出自著名的金阁（舍利殿），是寺庙的核心建筑。这座覆盖着金箔的三层亭阁是京都所有历史建筑中最为著名且最具辨识度的建筑之一。这座寺庙已入选为联合国教科文组织世界遗产，被到访这座青翠古城的游客视为必游之地。
- ◆ **平安神宫** - 平安神宫落成于 1895 年，是一座历史较短的神宫，是为纪念京都建都 1,100 周年而建造。直到 1868 年以前，京都一直是日本的首都。平安神宫的入口处有一座大鸟居，高 24 米多，横跨一条 18 米宽的马路，是日本最大的鸟居之一。平安神宫的砾石庭院占地辽阔，可将大殿一览无余，主殿为平安时代 (794-1185) 皇居的微缩版。神宫传统的红柱和绿瓦使其显得尤为醒目。

白川乡

- ◆ **合掌村** - 于1995年列入世界文化遗产，因为冬天的景色如同童话故事中情景一般，故被誉为『冬日的童话村』。这是日本一种特殊的民宅形式，特色是以茅草覆盖的屋顶，呈人字型的屋顶如同双手合十一般，于是就被称为【合掌】。合掌造为木造建筑物，在兴建的过程中完全不用钉子，但仍然十分坚固。合掌造的屋顶十分陡峭，这是使积雪容易滑落不会堆积，以避免冬季的大雪将屋顶压垮。

高山

- ◆ **高山古街** - 高山古街保留传统日式风格，走在日本江户时代原色古味的建筑当中，幽雅静谧的气氛，展现了日本文化传统美，是高山地区有人气旅游景点。自古以来，一直是飞驒地区（现在的岐阜县北部）经济重地的高山古街有著“飞驒的小京都”之称。

金泽

- ◆ **兼六园** - 日本三大名园之一。因兼具“六胜”的六种景观意境，而得此名。林泉迴游式庭院，随处可见的创意，酝酿出春、夏、秋、冬四季不同的风情，演绎出其他庭园无法比拟的景观。

立山黑部

- ◆ **立山黑部【雪の大谷】** - 是从富山地方铁道的立山车站到长野县扇泽的全长约86公里的山岳道路。初春的立山黑部，踏入高达18公尺的壮观雪墙，令人叹为观止。贯穿日本屋脊的立山黑部，阿尔卑斯的连绵山峰，漫游其中并乘坐六种交通工具，领略峻山之雄伟大自然风景。环山之自然森林，沿途90公里风景迷人。从“美女平”车站开始，到“室堂站”，游览雪之壁。随后到“大观峰站”，由车站的屋顶展望台，可眺望日本阿尔卑斯山脉及黑部水库之壮观全景，是阿尔卑斯山脉路线中屈指可数之美景。接着到“黑部水库”，建设于海拔1500公尺高，为日本第一高处的拱形水库。在立山阿尔卑斯路线的终点“扇泽”结束惊为天人的雪谷之行。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 高山 Hida Plaza Onsen 酒店或同等级 x 1 晚
- ✓ 松本 禦宿野乃酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 金泽 Mystay Premier 酒店或同等级 x 1 晚
- ✓ 大阪 奥德西斯酒店或同级 x 1 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan (Osaka) - 1 hour ahead of Malaysia 日本 (大阪) 标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 A330		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: